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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alda Miletić (IDS – HNS – HSU) je na 28. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 27. studenog 2019. godine postavila 
vijećničko pitanje: 
 

„Zašto u starom gradu nema table sa voznim redom  za lokalni autobus?“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom: 
 

„Zahvaljujem na postavljenom pitanju i sugestiji.  

Komunalni redar Grada Labina će nakon ove  sjednice Gradskog vijeća otići na kolodvor i 

zatražiti od nadležnog koncesionara vozne redove i svi vozni redovi će biti postavljeni na 

svim autobusnim stanicama tamo gdje nedostaju, a konkretno što se tiče autobusne stanice 

u Starom gradu Labinu, ispričava se što im je taj propust promaknuo i nada se da će se taj 

problem riješiti u narednih par dana.“ 

 

Sa poštovanjem,  

                                                                  Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

  

  


